

Decoration FSL should be embroidered on two layers of a water-soluble stabilizer.

If your water-soluble stabilizer has a high density, then you can embroider on one layer.

After the products are embroidered, the water-soluble stabilizer should be washed.

If it is a brooch or other product that must be tough and keep in shape, do not wash away the highly water-soluble stabilizer.

The product must then be dried. Sometimes you can use an iron, you need to put under the product and top a terry towel and iron it.

Then, according to your taste, the product can be decorated with beads, sequins, paillettes. And add hardware.

For hoop 4 x 4 inches:

1. Embroider design IB53-A,

Cut the stabilizer near the docking place near to embroidery.



2. Embroider the first color design IB53-B.

Put the first embroidered design element (IB53-A) exactly on the line .

Attach a safety pin , as shown in the photo . And lightly holding , start embroidery at low speed.

Once the two elements are fastened with stitches , the speed can be increased.

also embroider and fasten the other two colors .



3. Then repeat the embroidery design IB53-B. Fastened it with the previous ones.

4. The length of the finished necklace is about 22 cm .

If you want to increase the length , repeat the design embroidery IB53-B again.

For hoop 6 x 10 inches

1. Embroider design IB53-C

The length of the finished necklace is about 22 cm .

For hoop 5 x 7 inches

1. Embroider design IB53-D,

Cut the stabilizer near the docking place near to embroidery.

2. Embroider the first color design IB53-E.

Put the first embroidered design element (IB53-D) exactly on the line .

Attach a safety pin , as shown in the photo . And lightly holding , start embroidery at low speed.

Once the two elements are fastened with stitches , the speed can be increased.

also embroider and fasten the other two colors .

3.The length of the finished necklace is about 25 cm .

Украшения FSL должны вышиваться на двух слоях водорастворимого стабилизатора.

Если ваш водорастворимый стабилизатор имеет большую плотность, тогда вы можете вышивать на одном слое.

После того как изделие вышито водорастворимый стабилизатор должен быть вымыт.

Если это брошь или другое изделие которое должно быть жестким и держать форму, не вымывайте сильно водорастворимый стабилизатор.

Затем изделие должно быть высушено. Иногда можно использовать утюг, нужно подложить под изделие и сверху махровое полотенце и прогладить.

Затем по вашему вкусу изделие может быть украшено бисером, стразами, пайетками. И добавить фурнитуру.

Для пяльцев 4 x 4 дюйма:

1.Вышейте файл дизайна IB53-A,

Вырежьте стабилизатор возле стыковочного места рядом с вышивкой, как показано на фото выше.

2.Вышейте первый цветной дизайн IB53-B.

Поместите первый вышитый элемент дизайн (IB53-A) точно на линию стыковки.

Прикрепите булавкой, как показано на фотографии. И слегка удерживая, начинайте вышивать на низкой скорости.

После того, как два элемента закреплены стежками, скорость может быть увеличена.

Так же вышивают и закрепляют два других цвета.

3. Затем повторите дизайн вышивки IB53-B. Прикрепите его к предыдущим.

4. Длина готового ожерелья составляет около 22 см.

Если вы хотите увеличить длину, повторите дизайнерскую вышивку IB53-B снова.

Для пяльцев 6X10 дюймов:

Вышейте дизайн IB53-C,

Длина готового ожерелья около 22 см.

Для пальцев 5X7 дюймов:

1. Вышейте дизайн IB53-D,

Вырежьте стабилизатор возле стыковочного места рядом с вышивкой.

2. Вышейте первый цвет дизайна IB53-E.

Поместите первый вышитый элемент, дизайн (IB53-D) точно на линию стыковки

Прикрепите булавкой, как показано на фотографии. И слегка удерживая, начинайте вышивать на низкой скорости.

После того, как два элемента закреплены стежками, скорость может быть увеличена.

Так же вышивают и закрепляют два других цвета.

Длина готового ожерелья около 25 см.